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ΠΡΟΣ: Βουλή των Ελλήνων

ΚΟΙΝ.: 

1. Βουλευτή κα Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη)

2. Βουλευτή κα Αναγνωστοπούλου Αθανασία 

(Σία)

3. Βουλευτή κ. Ζεϊμπέκ Χουσεΐν

4. Βουλευτή κ. Ηλιόπουλο Αθανάσιο (Νάσο)

5. Βουλευτή κα Τζούφη Μερόπη

6. Υπουργείο Ανάπτυξης 

ΘΕΜΑ: «Απάντηση σε Ερώτηση» 

ΣΧΕΤ:  Η υπ’ αριθμ. πρωτ. 4775/16.4.2025 Ερώτηση

          Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης που κατατέθηκε στη Βουλή των Ελλήνων από τους ως άνω 

αναφερόμενους Βουλευτές, στο πλαίσιο των αρμοδιοτήτων του Υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας, 

σας κοινοποιούμε: α) το με αρ. πρωτ. 42906/509/28.4.2025 έγγραφο της Δ/νσης Ηλεκτρικής 

Ενέργειας/ΥΠΕΝ, β) το με αρ. πρωτ. 20633/5.5.2025 έγγραφο της εταιρείας «Ανεξάρτητος Διαχειριστής 

Μεταφοράς Ηλεκτρικής Ενέργειας Α.Ε.» και γ) το με αρ. πρωτ. 115270/22.4.2025 έγγραφο της Ρυθμιστικής 

Αρχής Αποβλήτων, Ενέργειας και Υδάτων, το οποίο δόθηκε ως απάντηση σε ομοειδή Ερώτηση της Βουλής. 

Περαιτέρω, σας ενημερώνουμε ότι το Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας ενημέρωσε επί του 

θέματος  την εθνική αντιπροσωπεία στις 5/5/2025, κατά τη συζήτηση της 808 σχετικής Επίκαιρης 

Ερώτησης. Παραθέτουμε αποσπάσματα από τα Πρακτικά : 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΤΣΑΦΟΣ (Υφυπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας): «Να κάνω και ένα σχόλιο για τη 

μελέτη της Grant Thornton. Η Ρυθμιστική Αρχή έχει δει τη μελέτη, την έχει εξετάσει. Και εμείς την έχουμε 

δει, την έχουμε διαβάσει. Η Ρυθμιστική Αρχή έχει μια διαφορετική ανάγνωση. Υπάρχει κάποια αστοχία στην 

πρόβλεψη του φορτίου. Κάποια φορά είναι πάνω, κάποια φορά είναι κάτω. Επειδή μιλάτε εσείς για 

συστηματική υπερδήλωση, να σημειώσω ότι τον Δεκέμβριο, για παράδειγμα, υπήρχε υποδήλωση φορτίου. 

Άρα, αυτό που λέτε ότι συνέχεια κάνουν αυτό για να ανεβάσουν τιμή, τότε γιατί τον Δεκέμβριο είχαμε 

υποδήλωση; Μήπως είναι μια αστοχία, όπως οι παραγωγοί προσπαθούν να προβλέψουν τη ζήτηση και ειδικά 

σε μια αγορά με πάρα πολλές ανανεώσιμες πηγές ενέργειας αυτό γίνεται ακόμα πιο δύσκολο.

Η δική μας η θέση είναι ξεκάθαρη. Η επίβλεψη των αγορών είναι μια συνεχής προσπάθεια, με συνεχείς 

παρεμβάσεις που χρειάζονται και σε εθνικό και σε ευρωπαϊκό επίπεδο, προκειμένου να εξασφαλίσουμε αυτό 

που έχουμε εξασφαλίσει πάρα πολλά χρόνια τώρα, που είναι ότι ο Έλληνας καταναλωτής πληρώνει σταθερά 

χαμηλότερες τιμές από τον ευρωπαϊκό μέσο όρο». 

  Ο Υφυπουργός  

 Νικόλαος Τσάφος 

Επισυνάπτονται: Τα αναφερόμενα έγγραφα
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